
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Antonína Čermáka, Praha 6  

Datum a místo konání: 28. ledna 2025, ZŠ a MŠ A. Čermáka, Praha 6  

Přítomni: Mgr. Markéta Gorenčíková, Mgr. Petr Karvánek (ředitel školy), Mgr. Dominika Klepková, Mgr. 

Alena Skarolková, Mgr. Petra Skalická, Ing. Martin Veselý, Ph.D. 

Omluveni: JUDr. Michal Vostrý, MBA, LL.M. 

 

Program jednání: 

1. Seznámení se a diskuze nad zprávou České školní inspekce. Kontrola proběhla v prosinci 2024. 

2. Představení vizí a budoucího plánu řízení školy z pozice ředitele - v souvislosti s žádostí 

místostarostky pro oblast školství o vyjádření stanoviska školské rady k případnému vyhlášení 

konkurzního řízení na pozici ředitele/ky ZŠ a MŠ Antonína Čermáka (s ohledem na končící 

funkční období ředitele školy). 

3. Stanovisko školské rady ke konkurznímu řízení – bez přítomnosti pana ředitele 

4. Ohlédnutí za minulým zasedáním školské rady – z listopadu 2024 

5. Různé (diskuze) 

6. Stanovení předběžného termínu příštího zasedání školské rady 

Průběh jednání: 

1. Pan ředitel dopředu rozeslal mailem členům školské rady Inspekční zprávu. Na jednání vysvětlil a 

osvětlil jednotlivé body zprávy. Zejména: 

a. Pan ředitel komentoval hlavní výtky ze zprávy spojené s provozem MŠ. Do MŠ bude 

pozván profesionální facilitátor, který bude mít za úkol zlepšit mezilidské vztahy v MŠ. 

Zároveň se pracuje na lepším propojení a sdílení zkušeností mezi MŠ Antonína Čermáka 

a MŠ Janákova. 

b. Zástupci pedagogického sboru kvitovali lidský přístup inspektorů během kontroly a 

nenarušování výuky. Provedenou kontrolu hodnotí pozitivně. 

c. Pan ředitel pozitivně hodnotil zapojení a spolupráci většiny pedagogů s inspekčním 

týmem. 

d. Během inspekce proběhl i dotazník ČŠI, který vyplnili inspekcí vybraní pedagogové a pan 

ředitel. Vysoká míra shody odpovědí naznačuje kooperující pracovní prostředí. 

e. Během provedené hloubkové inspekce byl natáčen Českou televizí dokument o práci 

České školní inspekce. 

f. Škola připravuje opatření k doporučením pro zlepšení činnosti školy. 

 

2. Pan ředitel seznámil členy školské rady se svojí vizí a zájmem o další funkční období na pozici 

ředitele. 

a. Jedním z nejbližších cílů je postupná rekonstrukce a revitalizace hřiště a celkově 

venkovních ploch. 

b. Chystá se Mapa školy – zpětná vazba na fungování školy od žáků, pedagogů i rodičů. 

c. Plánuje se zavedení tandemové výuky. 



d. Momentálně vedení školy pracuje na certifikaci a získání značky Rodiče vítáni. 

Z požadavků certifikační autority chybí splnit poslední 2-3 body. 

e. Pokračování v projektu Cirkulární školy – využití odpadů ze školní jídelny. 

f. Plán dalšího využití služeb školního psychologa a speciálního pedagoga navzdory 

ukončenému projektovému financování k 31. 12. 2024. Prozatím slíbeno financování 

přímo od státu (MŠMT). 

g. Byť se pan ředitel obává problémů s finančními zdroji pro ohodnocení nepedagogických 

pracovníků, tak věří, že peníze pro ně poskytovatel vždy najde. 

h. Byla vyjádřena obava o zvýšené množství dětí u zápisu do prvních tříd z důvodu 

plánovaného omezení odkladů nástupů školní docházky. 

i. Školu také čekají změny spojené s legislativními změnami (zrušení klasifikace v 1. – 3. 

třídě, revize rámcových vzdělávacích programů), škola se nechystá zapojit do pokusného 

ověřování. 

j. Tým pedagogů formuloval v přípravném týdnu vizi školy a strategické cíle, které má 

v plánu dále rozpracovávat. 

 

3. Na projednávání stanoviska školské rady k potenciálnímu otevření konkurzního řízení na pozici 

ředitele školy opustil pan ředitel jednací místnost. Členové školské rady se jednomyslně shodly 

na stanovisku pro zřizovatele, a to, že školská rada doporučuje nevypisovat konkurzní řízení na 

pozici ředitele ZŠ a MŠ Antonína Čermáka a že doporučuje setrvání stávajícího pana ředitele, 

Mgr. Petra Karvánka, ve funkci na další funkční období. Nikdo se hlasování nezdržel ani nebyl 

proti. 

 

4. Při ohlédnutí za minulým jednáním byly diskutovány následující body: 

 

a. Zapojení do projektů podporujících rozvoj kompetencí žáků – pedagogové byli o návrhu 

školské rady informováni, zatím se však na ZŠ o zapojení neuvažuje z důvodu velkého 

pracovního nasazení jednotlivých pedagogů.  

b. Supervize a vzdělávání pedagogů – ZŠ zatím neuvažuje o rozšíření a využití bezplatných 

supervizí, využívá stávající spolupráce s externími supervizory. Vzdělávání pedagogů je 

v plánu na základě doporučení zřizovatele, který připravuje pro školy přehled 

osvědčených a kvalitních programů. V MŠ se vzdělávání pedagogů intenzivně rozjíždí 

s cílem zlepšení funkčnosti MŠ Antonína Čermáka. 

c. Práce na newsletteru o činnosti školy (kondenzovaná výroční zpráva) byla prozatím 

odložena. 

 

5. Různé 

a. Bylo navrženo vytvoření jednoduchého a krátkého manuálu (maximálně jedna A4) se 

základními informacemi, jak funguje systém Bakaláři. Cílovou skupinou by měli být 

především rodiče nastupujících žáků prvních tříd. 

b. Diskuze o budoucích přípravě nového školního vzdělávacího programu v návaznosti na 

revizi Rámcového vzdělávacího programu pro základní vzdělávání a připravenost na 

průběžné formativní hodnocení žáků. 



c. Pan ředitel přislíbil zaslat členům školské rady podklady připravované na setkání se 

zřizovatelem. Tyto podklady by měli shrnovat dosavadní činnost pana ředitele a jeho 

budoucí vize v této pozici. 

d. Pan ředitel přislíbil zaslat školské radě navržená opatření, která bude škola realizovat ve 

vztahu k doporučení ČŠI ke zlepšení činnosti školy. Rovněž přislíbil sdílet se školskou 

radou zpracovanou vizi a strategické cíle školy. 

e. Pan ředitel informoval členy školské rady o stanovení tří dnů ředitelského volna 14. - 16. 

4. 2025, na které navážou velikonoční prázdniny. 

f. Pan ředitel prosí školskou radu o pravidelné vypracování seznamu požadavků, které má 

školská rada na pana ředitele. Tento seznam by měl být samostatnou přílohou jednání 

školské rady. 

 

6. Školská rada se domluvila na předběžném termínu dalšího jednání, a to na konci května 2025. 

Paní předsedkyně s vhodným předstihem navrhne přesný termín zasedání v první půlce května. 

 

Zapsal: Ing. Martin Veselý, Ph.D. 

Ověřila: Mgr. Petra Skalická 

 

 

Příloha  

„Seznam požadavků školské rady k panu řediteli“ 

1. Podklady k jednání se zřizovatelem ohledně prodloužení funkčního období ředitele školy (bod 

zápisu 5c) 

2. Opatření pro zlepšení činnosti školy (bod zápisu 5d) 

3. Vize a strategické cíle školy (bod zápisu 5d) 

4. Práce na newsletteru školy (bod zápisu 4c) 

5. Vypracování jednoduchého manuálu k systému Bakaláři (bod zápisu 5a) 


